
Obiskali smo KS Gunclje-Male Vižmarje

S samoprispevkom
za komunalno ureditev

Najbrž bi težko našli krajevno
skupncst v naši občini, ki se ne bi
otepala z vsakdanjimi težavami.
Kakšen je njihov gmotni položaj,
nam je na splošno znano, spremljajo
pa jih še drugi problemi, ki jim tudi
družbenopolitične strukture niso
kos, zlasti tedaj,ko je vprašanje ma-
terialne narave, žal pa dostikrat Iju-
dje na položajih v družbenopolitičnih
strlikturah nimajo posluha zanje.

Komunalna ureditev je rak rana, ki
žuli tako krajane kot vodstvene
strukture v krajevni skupnosti Gunc-
Ije. »Že v srednjeročni plan
1981—85 smo uvrstili ureditev ko-
munalne opremljenosti, zlasti kana-
lizacije. Tik pred sprejetjem srednje-
ročnega plana smo ugotovili, da je
denarja za to zmanjkalo in tako smo
izpadli iz plana. Končno je planski
komisiji, ki je pripravljala srednje-
ročni plan 1986—90. uspelo vnesti v
ta dokument občine in mesta Ljub-
Ijane tudi naše potrebe — zlasti ko-
munalno ureditev,« nas je uvodoma
opomnila Tatjana Merčun, tajnica
krajevne skupnosti.

Da se grenke izkušnje \z prejšnjih
let ne bi ponovile, so se že dalj časa
intenzivno pripravljali na krajevni
samoprispevek, imeliso kartri zbore
krajanov, skratka, na akcijo so bili
dobro pripravljeni. Končno je napočil
dan, 19. april, ko so krajani krajevne
skupnosti Gunclje — Male Vižmarje

izglasovali samoprispevek za kana-
lizacijo in ureditev Gunceljske in
Plemljeve ulice. Vpisanih je bilo
1052 volilnih upravičencev. Na volil-
nih mestih jih je glasovalo 713 ozi-
roma 67,8 odstotka. »Za« je bilo 572
volilcev oziroma 54,4 odstotka vseh
upravičencev.

»Že letos naj bi urejevali Guneelj-
sko, prihodnje leto pa Plemljevo
ulico. Predračun za to znaša 250 mi-
lijbnov dinarjev. Krajani naj bi _v treh
letih z 1-odstotnim samoprispevkom
zbrali 37,5 milijona dinarjev oziroma
15 odstotkov, na cestah pa bomo
uredili kanalizacijo, asfalt, pločnike
in javno razsvetljavo. Preostala
sredstva bo prispevala Komunalna
skupnost Ijubljanskih občin, kjer smo
na prednostni listi na četrtem
mestu,« nam je povedala druga so-
govornica Cita Prpič, predsednica
sveta krajevne skupnosti.

Od obeh sogovornic pa smo ra-
zbrali še eno, žal, neljubo cvetko:
»Žal, pa nismo dobili pri pripravah
pomoči občine Šiška. Zaman smo
prosili za kritje stroškov za volilni
imenik. še do danes tudi nismo dobili
seznama parcelnih številk in imen
lastnikov na našem območju. Mi pač
delamo brezplačno, pa tudi za mate-
rialne stroške krajevna skupnost
nima denarja. To bi morali spremeni-
ti!«

Jože Čurin


